



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Deuxième année No. 8
Second year -

27 Mars 1905
March

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée du 17 mars

Sont présents: MM. les échevins Vallières, président, Carter, Ekers, L.-A. Lapointe et DeSerres.

1. Les applications de MM. A. Forest et Jos. Pallascio pour positions, sont déposées sur le bureau.

2. Soumise et lue une application de M. J.-B. Brouillet pour être nommé expert dans la prochaine expropriation des rues Saint-Antoine et Saint-Laurent.

Résolu: De référer cette application à M. L.-J. Ethier, avocat de la Ville.

3. Soumis et lu un rapport de la sous-commission *re* propriétés civiques, recommandant de vendre par encan la propriété Dansereau, située sur la rue Moreau, et qu'un crédit de \$1,030.46 soit voté afin de payer le compte du shérif pour cautionnement en rapport avec la vente de cette propriété.

Résolu: De concourir dans ce rapport.

4. Soumis et lu un rapport de la Commission de la Voirie demandant un crédit de \$10,000 pour enlever la neige, ouvrir les puisards, etc., afin de prévenir les inondations.

Résolu: De concourir dans ce rapport jusqu'au montant de \$5,000, ladite somme à être chargée au fonds de réserve.

5. Les minutes de la sous-commission *re* Hôtel de Ville, en date du 17 mars courant, sont approuvées.

6. Soumise et lue une lettre de la Williams Manufacturing Co., se plaignant du fait que leurs agents sont tenus de payer une licence et sont assimilés aux colporteurs.

Référé aux avocats de la Ville pour examen et rapport.

7. Soumis un rapport de la sous-commission des réclamations, en date du 16 mars, 1905, recommandant le règlement de certaines réclamations s'élevant à \$1,150.25.

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

8. Soumis et lu un rapport du chef du bureau de la Cour du Recorder, concernant la réclamation de la Ville contre Henry Miller, s'élevant à \$43.00 pour soins donnés à sa fille à l'asile de Verdun, informe la Commission que M. Miller, est incapable de payer ladite somme.

FINANCE COMMITTEE

Report of Meeting, held the 17th of March.

Present: Ald. Vallières, chairman, Carter, Ekers, L. A. Lapointe and DeSerres.

1. Applications from A. Forest and Jos. Pallascio, for situations, were laid on the table.

2. Submitted and read an application from J. B. Brouillet, to be appointed expert in connection with the coming expropriations in St. Antoine and St. Lawrence streets.

Resolved: To refer the same to Mr. Ethier, City Attorney.

3. Submitted and read a report from the sub-committee *re* civic property, recommending that the Dansereau property on Moreau street, be disposed of by auction, and that an appropriation of \$1,030.46 be voted in order to pay the sheriff's bill for bond in connection with said property.

Resolved: That said report be concurred in.

4. Submitted and read a report from the Road Committee, asking for an appropriation of \$10,000 to remove snow, open gullies, etc., in order to prevent floods.

Resolved: To concur therein to the amount of \$5,000, the same to be charged against the Reserve Fund.

5. The minutes of the sub-committee *re* City Hall, dated 17th March inst., were concurred in.

6. Submitted and read a communication from the Williams Manufacturing Co., complaining that their agents are held to pay a licence and are classed as peddlers.

Referred to the City Attorneys for examination and report.

7. Submitted a report of the sub-committee on Claims, dated 16th March, 1905, recommending the settlement of certain claims, amounting to \$1,150.25.

Resolved: To report to Council accordingly.

8. Submitted and read a report from the head of the office staff, Recorders Court, in connection with the claim of the city against Henry Miller, amounting to \$43.00, for the care of his daughter at Verdun asylum, informing the committee that Mr. Miller is not in position to pay the said amount.